
 

Tillgänglighetsrådet 

Protokoll 
Sida 
1(5) 

Sammanträdesdatum 
2024-05-16 

 

 

  
 

 
Justerares signaturer Utdragsbestyrkande 
  

 Öppen 

Plats och tid Sammanträdesrum Salen, Alvesta kommunhus, Centralplan 1, Alvesta torsdagen den  
16 maj kl 15:00 – 16:00 
 
 

 
Paragrafer 

 
§§ 10 – 18 
 

 

Beslutande Thomas Haraldsson (C), ordförande och representant från kommunstyrelsen 
Josefine Ljungqvist (KD) ersätter Lars-Olof Petersson (S), omsorgsnämnden 
Åke Johansson (KD), nämnden för arbete och lärande 
Jessica Johansson (KD), samhällsbyggnadsnämnden  
 

 

Representanter från 
referensgruppen 

Anders Månsson ersätter Monica Pihl, HRF 
Charlotte Bengtsson, FUB 
Tommy Bolander, NEURO 
Helen Gustavsson, SRF 
Christina Grönborg, FSDB 

 

Övriga närvarande Sara Ekholm, nämndsekreterare 
Gunnar Näsström Hopstadius, trafiktekniker  
Anneli Loberg, förvaltningschef omsorgsförvaltningen  
Ebba Lejeby, hållbarhetsstrateg samhällsbyggnadsförvaltningen §§ 10-14 
Jenny Fröberg, verksamhetsutvecklare samhällsbyggnadsförvaltningen §§ 10-14 
 

 

  

Justeringens tid och plats  
Ordförande justerar protokollet inom två veckor från sammanträdesdatum, därefter översänds protokollet till justeraren per 
 
   
post för justering. 
Utsedd att justera:  
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

  
 Sara Ekholm  

 Ordförande 
  

 Thomas Haraldsson (C)   

 Justerare 
  

 Helen Gustavsson, SRF  
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KTR § 10 

Mötet öppnas 
Ordförande Thomas Haraldsson (C) hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.   

 

KTR § 11 

Närvaro 
Närvarande ledamöter, representanter från funktionshinderorganisationerna/-
föreningarna och övriga närvarande, se sida 1 i protokollet. 

Fortsättningsvis ska vid punkten närvaro såväl namn, som vad deltagarna 
representerar, ropas upp. 

 

KTR § 12 

Val för justering 
Ordförande frågar tillgänglighetsrådet om Helen Gustavsson, SRF, kan utses som 
justerare av sammanträdets protokoll.  
 
Beslut 

Tillgänglighetsrådet beslutar att utse Helen Gustavsson, SRF, som justerare.  

 

KTR § 13 

Godkännande av dagordning 
Ordförande frågar tillgänglighetsrådet om dagordningen kan godkännas: 

1. Mötet öppnas 

2. Närvaro 

3. Val för justering 

4. Godkännande av dagordning 

5. Information om Alvesta kommuns energi- och klimatprogram 

6. Aktuellt från nämnderna 

7. Referensgruppens ärenden 

8. Övriga ärenden 

 

Beslut 

Tillgänglighetsrådet beslutar att godkänna dagordningen. 
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KTR § 14 

Information om Alvesta kommuns energi- och klimatprogram 
Ebba Lejeby, hållbarhetsstrateg och Jenny Fröberg, verksamhetsutvecklare 
samhällsbyggnadsförvaltningen, informerar tillgänglighetsrådet om Alvesta 
kommuns energi- och klimatprogram. De informerar bland annat om: 

- Processen för framtagandet av det nya energi- och klimatprogrammet. 

- Programmet har arbetats fram och presenteras för samtliga nämnder och 
styrelser och kommer gå ut på remiss. 

- Vid årsskiftet 2024/2025 förväntas programmet vara färdigt att lyftas för 
beslut.  

- Förslaget är att energi- och klimatprogrammet ska vara ett styrande 
dokument för nämnder, styrelse och bolag, samt att den ska vara 
vägledande för alla som bor och verkar i Alvesta kommun. 

- Fokusområden i programmet är energi, transporter, konsumtion och 
klimatanpassning. 

- Planen är att en handlingsplan kommer tas fram och följas upp årligen.  

 

 

KTR § 15 

Aktuellt från nämnderna 
Ledamöterna från nämnderna informerar tillgänglighetsrådet om aktuella frågor i 
respektive nämnd som kan vara av intresse för tillgänglighetsrådet.  

 
Jessica Johansson – samhällsbyggnadsnämnden  
Jessica informerar om att det nya naturreservatet Björnholmarna, norr om 
Hagaparken, nu går att besöka och att det är tillgänglighetsanpassat. 

Jessica informerar om att grusplanen vid ICA är överlämnad till Alvesta kommun och 
ska ut för försäljning igen. 
 
Åke Johansson – nämnden för arbete och lärande: 
Inget nytt att rapportera. 
 
Josefine Ljungqvist – omsorgsnämnden 
Josefine Ljungqvist informerar om att man fört en diskussion med 
pensionärsorganisationerna för att se hur samarbetet kan förbättras med bland 
annat kultur och fritidsförvaltningen och med omsorgsförvaltningen.  
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Från representanterna från referensgruppen framförs på detta önskemål om att 
även Funktion och LSS även ska involveras i diskussionen. Josefine svarar att 
samarbetet avser trygghetsboende för personer som är 65 år eller äldre. 
 
 

KTR § 16 

Referensgruppens ärenden 
Till dagens möte har nedanstående frågor och synpunkter inkommit från 
referensgruppen 2024-05-14.  

På grund av sent inkommet protokoll så kommer de frågor som inte kan besvaras 
på dagens sammanträde, tas med och besvaras vid nästa sammanträde. 

1. Referensgruppen vill påminna om att de förslag på sommaraktiviteter/utflykter 
för LSS-berättigade i kommunen ska skickas ut till de berörda. 
Josefine Ljungqvist (KD) besvarar frågan med att förslag på 
sommaraktiviteter/utflykter är utskickat till målgruppen och även kommer 
publiceras på hemsidan.  
 

2. Vad har gjorts för de pengar som samlades in vid Svenska Kyrkans kabaré? 
Josefine Ljungqvist (KD) besvarar frågan med att man har köpt in en          
clever-touch och att det kommer hållas en sommarfest. Vidare planeras det för 
en ny kabaré.  
 

3. Vad ska dokumenteras för den LSS-boende? 
Annelie Loberg, förvaltningschef omsorgsförvaltningen, besvarar frågan med 
att allt som frångår själva beslutet ska dokumenteras, liksom om stora 
förändringar sker. 
 

4. Det finns önskemål att personal från RF-SISU ska närvara vid något av 
tillgänglighetsrådets möte. 
Thomas Haraldsson (C) bemöter önskemålet med att personal från RF-SISU 
kommer bjudas in till kommande möte samt att Simon Lundqvist, 
fritidskonsulent på kultur- och fritidsförvaltningen kommer bjudas in. 
 

5. Hur blir tillgängligheten för Hanaslöv och nya naturområdet för personer med 
funktionshinder? Hur får personer utan bil tillgång till områdena?  
Jessica Johansson (KD) besvarar frågan med att det pågår ett arbete med att 
förbättra på tillgängligheten. Bland annat asfalteras längdskidsspåret för att 
det ska bli möjligt att ta sig fram med rullskridskor och rullstol. 
 
Referensgruppen framför behovet av att förbättra möjligheterna att ta sig till 
och från Hanaslövsområdet, exempelvis med den nya busslinjen.  

 
6. En redogörelse för regelverket kring kommunal färdtjänst efterfrågas 

Thomas Haraldsson (C) besvarar frågan med att regelverket för den 
kommunala färdtjänsten, samt alla tillstånd och ansökningar hanteras av 
region Kronoberg.  
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Region Kronoberg bjuds in till nästa sammanträde för att redogöra för 
regelverket för kommunal färdtjänst och för de kommunala kraven.  
 

7. Kommunen är med i ett projekt som jobbar med att bryta isolering. Vad 
händer? 
Josefine Ljungqvist (KD) besvarar frågan med att Mötesplatserna från OMS 
välkomnar alla. Projektet Kaffe och vänner är ett projekt genom allmänna 
arvsfonden och som riktar sig till personer från 65 års ålder.  
 

 

KTR § 17 

Övriga ärenden 
Under sammanträdet noteras inga övriga frågor: 

 

 

KTR § 18 

Sammanträdet avslutas  
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